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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 3467 din 28.06.2019 
 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 28 iunie 2019, ora 1300 

 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

din 12, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea si domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Participă la ședință domnul Luchian Laurentiu, referent (manager RECL) în cadrul aparatului 

de specialitate al primarului comunei Rebricea.  

- Mai participa Domnul Macsim Vasile preot paroh Parohia Draxeni si doamna Malos Adriana, 

director al Scolii Nr.1 Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

 PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, GAVRIL NICULAI. 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 272 din 24.06.2019 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, prin Convocarea nr. 

3348/24.06.2019, pentru data de astăzi, 28 iunie 2019, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a 

statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile 

subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

3. Proiect de hotarare privind transmiterea dreptului de proprietate a terenului in 

suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71446, teren 

apartinand domeniului privat al comunei Rebricea. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii de investiție a proiectului  „ACHIZIȚIE 

AUTOSPECIALĂ PENTRU STINGERE INCENDII ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”, solicitarea scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului 

de garantare. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat al obiectivului de 

investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSTRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL 

ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 
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6. Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei 

Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

7. Proiect de hotarare privind darea in folosinta gratuita a punctelor de colectarea 

deseurilor de pe raza comunei Rebricea, catre operatorul S.C. DOMIGHIAN’S S.R.L. 

8. Interpelări și răspunsuri. 

 

 Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune suplimentarea ordinei 

de zi cu două proiecte respectiv: 

1. Proiect de hotarare privind validarea mandatului unui consilier local; 

2. Proiect de hotarare privind modificarea componentei nominale a unei comisii de 

specialitate. 

 

Totodata domnul primar solicita aprobarea ca primele puncte inscrise pe ordinea de 

zi, propuse discutiei, sa fie aceste doua proiecte suplimentate pentru a pute participa la vot si 

domnul consilier validat. 

 

Se voteaza si ordinea de zi este suplimentata. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind validarea 

mandatului unui consilier local. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Maftei Adina, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier 

local.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind validarea mandatului unui 

consilier local.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

validarea mandatului unui consilier local.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

validarea mandatului unui consilier local.  

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 
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➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

validarea mandatului unui consilier local. 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”,), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind modificarea componenței 

nominale a unei comisii de specialitate. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Maftei Adina, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind modificarea componenței nominale a 

unei comisii de specialitate. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind modificarea componenței 

nominale a unei comisii de specialitate.  

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind modificarea 

componenței nominale a unei comisii de specialitate. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei speciale 

pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, 

județul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Maftei Adina, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei speciale 

pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, 

județul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei 
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speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei 

Rebricea, județul Vaslui. 

  

Nu sunt discutii la acest punct. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

modificarea componenței nominale a unei comisii de specialitate. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

4. Trecem la al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al 

primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Maftei Adina, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului 

de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea 

şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de 

specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local 

Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea 

organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al 

primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

  

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreba daca este necesar inca un post la contabilitate si daca 

se vor face angajari pe acest post. 

 Domnul primar ii raspunde, ca daca va fi necesar si in functie de buget, exista aceasta 

posibilitate. Totodata domnul primar este de parere ca organigrama este la un nivel bun. 
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 Domnul consilier Morariu Ionel mentioneaza ca in mass-media se anunta o reducere cu 35 % a 

personalului din sistemul public. 

 Domnul primar spune ca nu am fost pusi inca in aceasta situatie de a renunta la personal. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al 

primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Trecem la al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind transmiterea 

dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) Parohiei 

Draxeni, identificat cu NC 71446, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea.  

 -  Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu, referent (manager RECL) pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind transmiterea dreptului de 

proprietate a terenului in suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) Parohiei Draxeni, 

identificat cu NC 71446, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, presedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind transmiterea dreptului de 

proprietate a terenului in suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) Parohiei Draxeni, 

identificat cu NC 71446, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

transmiterea dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) 

Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71446, teren apartinand domeniului privat al comunei 

Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

transmiterea dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) 

Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71446, teren apartinand domeniului privat al comunei 

Rebricea. 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

transmiterea dreptului de proprietate a terenului suprafata de 933 mp (real masurat 947mp) 

Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71446, teren apartinand domeniului privat al comunei 

Rebricea, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 



 6 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

6. Trecem la al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

valorii de investiție a proiectului  „ACHIZIȚIE AUTOSPECIALĂ PENTRU STINGERE 

INCENDII ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”, solicitarea scrisorii de garanție 

din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea valorii de 

investiție a proiectului  „ACHIZIȚIE AUTOSPECIALĂ PENTRU STINGERE INCENDII ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”, solicitarea scrisorii de garanție din partea 

FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea valorii de investiție a proiectului  „ACHIZIȚIE AUTOSPECIALĂ PENTRU 

STINGERE INCENDII ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”, solicitarea scrisorii 

de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea valorii de investiție a proiectului  „ACHIZIȚIE AUTOSPECIALĂ PENTRU 

STINGERE INCENDII ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”, solicitarea scrisorii 

de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare. 

  

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar explica ca pentru incasarea avansului prevazut in contractul de finantare se 

plateste un comision de 0,05 % pe luna, comisionul total fiind de 1677 ron. 

 Domnul consilier Zaharia Ionel intreaba daca  acest comision de 1677 ron se achita lunar. 

 Domnul primar ii raspunde ca e total si se achita o singura data. 

 Domnul primar informeaza ca a vazut autospecialele de la Codaiesi si Tacuta si ca sunt bune, 

cu tractiune integrata, marca Iveco. 

 Domnul consilier Doroftei Mihai intreaba cine va conduce autospeciala iar domnul primar 

confirma ca va fi condusa de Ciubotaru Andrian si ca este o masina de prima interventie si nu necesita 

avize speciale. 

 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

valorii de investiție a proiectului  „ACHIZIȚIE AUTOSPECIALĂ PENTRU STINGERE 

INCENDII ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”, solicitarea scrisorii de garanție 

din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

7. Trecem la al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

devizului general actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSTRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 -  Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu, referent (manager RECL) pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general 

actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSTRUCȚIE 

CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general 

actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSTRUCȚIE 

CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, 

REABILITARE ȘI CONSTRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, 

JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre aprobarea 

devizului general actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSTRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreba daca firma contrctata este serioasa. 

 Domnul primar raspunde ca pe 29 mai 2019 s-a emis ordin de incepere a lucrarilor, ca a fost o 

echipa de 4 muncitori care facea fierul dar astazi, ziua sedintei, a fost sa vada stadiul lucrarii si doi 

dintre muncitori plecasera deja pentru ca nu primesc banii la zi. Muncitorii aucontracte de munca si 

sunt platiti lunar insa ei vor baniila sfarsit de zi. 

 La discutie a participat si domnul Zaharia Petrea, muncitorii se apucasera de lucru la etriere si 

centuri. 

 Domnul primar confirma ca a vorbit cu constructorul si acesta promite ca de luni va veni o 

echipa de 10 muncitori din Buzau. Ritmul de inaintare este foarte lent. 

           Domnul primar spune ca datorita preturilor la materiale care este in crestere, constructorii 

solicita guvernului scaderea preturilor. 

 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea devizului general actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, 

REABILITARE ȘI CONSTRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, 

JUDEȚUL VASLUI”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

8. Trecem la al optelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea 

Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 -  Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu, referent (manager RECL) pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 

7/2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 

7/2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

  

  Supunem la vot:  

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

9. Trecem la al noulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind darea in 

folosinta gratuita a punctelor de colectarea deseurilor de pe raza comunei Rebricea, catre 

operatorul S.C. DOMIGHIAN’S S.R.L. 
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- Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind darea in folosinta gratuita a punctelor de 

colectarea deseurilor de pe raza comunei Rebricea, catre operatorul S.C. DOMIGHIAN’S 

S.R.L. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind darea 

in folosinta gratuita a punctelor de colectarea deseurilor de pe raza comunei Rebricea, catre 

operatorul S.C. DOMIGHIAN’S S.R.L. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind darea in 

folosinta gratuita a punctelor de colectarea deseurilor de pe raza comunei Rebricea, catre 

operatorul S.C. DOMIGHIAN’S S.R.L. 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind darea 

in folosinta gratuita a punctelor de colectarea deseurilor de pe raza comunei Rebricea, catre 

operatorul S.C. DOMIGHIAN’S S.R.L. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

    In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                     p. SECRETAR,  

          Consilier, Gavril Niculai          Jrs. Maftei Adina  


